
Zápis ze schůze výboru SVJ Klatovská-Hrnčířská 

 

Místo konání: Klatovská 2, Brno    

Datum:   4.4.2022 18:30 – 20:00 

Přítomní: Bochníček, Doležel, Horáková, Teller, Žák, Otevřelová, Buchtová, Grešša. 

Nepřítomní:  Remsová (omluvena), Stašková (omluvena). 

Za kontrolní komisi: -  

Hosté: - 

Program: 
1. Úvod 
2. Kontrola zápisu z minulé schůze 
3. Došlá pošta 
4. Výběrové řízení - fasáda 
5. Příprava shromáždění 2022 (volební) 
6. Výběrové řízení - Stavební dozor fasády 
7. Různé  
8. Návrh plánu činnosti výboru  

 
Zápis schůze: 

Bod 1 programu schůze – Úvod: zahájení schůze, projednání programu schůze, schválení programu 
hlasováním. Výsledek hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0. 
 
Bod 2 kontrola zápisu z minulé schůze  

1. Návrh na označení uzávěrů stoupaček topení – Předseda osloví M.Podborského, a firmu Tevox. – 
bude provedeno po topné sezoně. Firma zatím plně vytížena...  

2. Nefunkční ventil topení na stoupačce H20 (nejde uzavřít) – oprava bude zajištěna po skončení topné 
sezóny, je vyžadováno vypuštění rozvodu topení.. – J.Doležel 

3. Založen nový účet u KB a převedeny prostředy ze SberBank 
4. Porucha čtečky na KL8 – směrem k Erasmu. Vyřešeno..  

 
Bod 3 programu – Došlá pošta 
 Žádná došlá pošta mimo bodů řešených níže.. 
 
Bod 4 programu – Výběrové řízení – fasáda 

Doručené nabídky byly prostudovány výborem a firmy budou dodatečně osloveny pro 
doplňující informace k nabídkám.  
Vyhodnocení nabídek předpokládáme do konce měsíce dubna. 

 
Bod 5 programu – Příprava shromáždění 2022 (volební) 

Z důvodu končícího funkčního období pro členy výboru SV bude nutné uspořádat shromáždění 
s volbou nových členů výboru. Předbežně kolem 19.5. 2022. Schůze výboru ohledně finální 
verze programu 3.5.2022. 

 Body programu shromáždění: 
- Lepší zabezpečení vchodů, z důvodu krádeží. Lepší zámky cca 26 000/dveře. (Návrh 

vlastníka H20) – nezabrání situaci kdy vlastník vpustí zloděje dovnitř (většina 
případů) 



 
Bod 6 programu – Stavební dozor fasády 
 Výbor SV obdržel 5 nabídek na provedení stavebního/technického dozoru.. 

Hlasováním výboru byl vybrán Ing. Josef Karafiát a Ing. Jan Slavík v tomto pořadí. Výbor zahájí 
jednání s Ing. Karafiátem a v případě nedohody pak s Ing. Slavíkem. 

 Ing. Karafiát byl požádán o dodání návrhu SoD… 
Výsledek hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0. 

 
Bod 7 programu – Různé 

- Naplánována výměna měřičů vody – harmonogram vyvěšen v jednotlivých vchodech.. 
 

Bod 8 programu – Návrh plánu činnosti výboru   
Termín příští výborové schůze 11.4.2022 v 18:30. 

 
Ukončení schůze.  
 
Zápis provedl :      Zápis ověřil : 

……………………………….     ………………………………. 
Miroslav Bochníček                    Josef Doležel 


